
Protokół Nr XXVI/2022 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 28 marca 2022 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 28 marca 2022 r. Rozpoczęła się o godz. 15.30.  

 

W sesji uczestniczyli: 

1)13 radnych gminy – Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz 

Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman 

Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik (nieobecni byli radni: Andrzej Całka i Piotr Foryt); 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia – Jan Buszta, Teresa Fus, Marek Mach, 

Joanna Wal; 

3) Wójt Gminy Żołynia – Piotr Dudek; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia – Waldemar Natoński; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia – Anna Kostyńska; 

6) Inspektor Urzędu Gminy Żołynia – Michał Rupar;  

7) Inspektor Urzędu Gminy Żołynia – Halina Kochman; 

8) Inspektor Urzędu Gminy Żołynia – Jan Mazurek; 

9) Informatyk Urzędu Gminy Żołynia – Wojciech Tomczyk. 

 

    Ad. 1 Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Żołynia Tomasz Mach. Na 

wstępie poinformował zebranych o konieczności zdjęcia z porządku obrad  - z powodu 

aspektów prawnych, które należało jeszcze przepracować - uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla radnych i sołtysów. Radni nie zgłosili uwag w tej sprawie, 

wiceprzewodniczący przeprowadził głosowanie nad zmianą porządku posiedzenia, polegającą 

na usunięciu z procedowania rzeczonej uchwały. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, 

Anna Wójcik. NIEOBECNI: (2) Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

 

Porządek posiedzenia uwzględniający jego zmianę przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2022 rok; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2022-2030; 

c) udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu  

na realizację zadania publicznego; 

d) zmiany „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Żołynia”; 

e) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025; 

f) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żołynia w 2022 r.”; 

g) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia; 

h) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia w trybie 

bezprzetargowym; 

4. Sprawy różne. 



    Ad. 2 Wiceprzewodniczący rady przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołów  

z dwóch sesji, w tym jednej zwołanej w trybie nadzwyczajnym, które miały miejsce w lutym 

2022 r. Głosowanie nad przyjęciem protokołów wiceprzewodniczący przeprowadził łącznie. 

Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (2) Andrzej 

Całka, Piotr Foryt. 

 

    Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła Anna Kostyńska, 

Skarbnik Gminy Żołynia. Szczegółowo omówiła kwoty wprowadzane do budżetu po stronie 

dochodowej oraz wydatkowej. Wśród największych kwotowo zadań wskazała 4,75 mln zł  

z funduszu dotacyjnego Polski Ład na połączenie sieci kanalizacji sanitarnej Gminy Żołynia  

z oczyszczalnią ścieków w Łańcucie oraz 1,7 mln zł również z Polskiego Ładu na budowę  

i modernizacje oświetlenia przy drogach gminnych. Omówiła również wydatki na 

kontynuację budowy drogi Zagumiennej w Brzózie Stadnickiej oraz drogi koło Szkoły 

Podstawowej nr 2 w Żołyni Dolnej, dotowane z programu rządowego, 40% wkład gminy w to 

zadanie stanowił będzie 600 tys. zł. Wspomniała również o kontynuacji przebudowy drogi do 

kaplicy św. Antoniego w Kopaniach Żołyńskich, do którego to zadania kwotą 50 tys. zł 

dołożą się Lasy Państwowe. Gmina będzie wydatkować na ten cel również 50 tys. zł. 

Skarbnik mówiła także o przeznaczeniu kwot: 280 tys. zł ze środków własnych oraz 260 tys. 

zł  z Rządowego Funduszu Inicjatyw Lokalnych na przebudowę remizy OSP w Żołyni. 

Wspomniała też o przeznaczeniu 250 tys. zł otrzymanych przez gminę w ramach konkursu 

„Rosnąca odporność” na przebudowę obiektów sportowych. Powiedziała, że w tym zakresie 

zaplanowano modernizację kortu przy strzelnicy w Żołyni, przebudowę sztucznego lodowiska 

przy żołyńskim zespole szkół na boisko do unihokeja, budowę dwóch boisk do piłki plażowej 

w Zakąciu oraz w Brzózie Stadnickiej, przygotowanie modernizacji boiska przy SP nr 2 oraz 

przeznaczenie 100 tys. zł na dokumentacje techniczną przebudowy stadionu nad Tamą. 

Skarbnik zaznaczyła, że nie będzie nadwyżki budżetowej, a deficyt zostanie sfinansowany  

z przychodów. Piotr Dudek, Wójt Gminy Żołynia przypomniał, że temat rozdysponowania 

środków na inwestycje gminne szczegółowo omówiono na posiedzeniu wspólnym komisji 

rady i podziękował radnym za akceptację przygotowanego planu. Wspomniał, że wykonawca 

przebudowy drogi Zagumiennej oraz biegnącej koło SP nr 2 złożył prośbę o zwiększenie 

wynagrodzenia na te zadnia o ponad 200 tys. zł, argumentując nieprzewidywanym wcześniej 

wzrostem cen, głównie masy bitumicznej. Wójt powiedział, że zadanie to jest realizowane  

i że będą prowadzone negocjacje z wykonawcą. Poprosił również o cierpliwość odnośnie 

remontów dróg gminnych prowadzonych z wykorzystaniem kamienia, gdyż w obecnej 

sytuacji wykonawcy czekają na ustabilizowanie się cen i wstrzymują się z podpisywaniem 

umów. Mówił też o trwających pracach inwestycyjnych w zespole szkół (wyposażanie tej 

placówki w panele fotowoltaiczne) oraz w planowanej tam wymianie czterech kotłów 

centralnego ogrzewania. Zaznaczył, że nowe kotły c.o. pracują już w SP w Brzózie 

Stadnickiej. Radni nie zadawali pytań dotyczących zmian budżetu, wiceprzewodniczący rady 

odczytał uchwałę i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XXVI/215/2022 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (2) Andrzej 

Całka, Piotr Foryt. 

 



    Skarbnik gminy przypomniała, że zmiany w dochodach oraz wydatkach wprowadzone do 

budżetu muszą zostać odzwierciedlone w wieloletniej prognozie finansowej gminy. 

Dodatkowo przekazała informację, że po wprowadzonych zmianach budżet gminy wyniesie 

po stronie dochodów 37,4 mln zł, po stronie wydatków 42,3 mln, deficyt - 4,9 mln zł. 

Zadłużenie planowane na koniec roku ma wynieść 15,7% dochodów budżetowych. Radni nie 

dyskutowali w tej sprawie, wiceprzewodniczący rady odczytał uchwałę i przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr XXVI/216/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Żołynia na lata 2022-2030 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (2) Andrzej 

Całka, Piotr Foryt 

   Projekt uchwały dotyczącej udzielenia przez gminę pomocy finansowej samorządowi 

powiatu omówiła skarbnik gminy. Wyjaśniła, że sprawa dotyczy wsparcia wykonania 

dokumentacji technicznej przebudowy mostu znajdującego się w ciągu drogi powiatowej 

odchodzącej od ul. Białobrzeskiej i biegnącej w kierunku Kopani Żołyńskich. Przypomniała, 

że uchwałę w tej sprawie rada przyjmowała już w roku 2021, jednak powiat nie przygotował 

wówczas dokumentacji. W związku z powyższym zaszła potrzeba uchylenia poprzedniej 

uchwały i wprowadzenia nowej na rok 2022, spodziewając się, że teraz zadanie to zostanie 

przez powiat zrealizowane. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, wiceprzewodniczący rady 

odczytał uchwałę i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XXVI/217/2022 w sprawie 

udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu na 

realizację zadania publicznego została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 13, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: 

ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz 

Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech 

Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (2) Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

    Projekt uchwały zmieniającej „Regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Żołynia” przedstawił Jan Mazurek, Inspektor Urzędu Gminy Żołynia. 

Wyjaśnił, że potrzeba nowelizacji wynika ze zmiany prawa budowlanego, a naniesione 

zmiany dotyczą przede wszystkim wydawania warunków przyłączenia do sieci wodociągowej 

oraz kanalizacji sanitarnej. Wspomniał, że Wody Polskie zaopiniowały projekt regulaminu, 

który szczegółowo omawiano na posiedzeniu wspólnym komisji rady gminy. Radni nie 

dyskutowali w tej sprawie, wiceprzewodniczący rady odczytał uchwałę i przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr XXVI/218/2022 w sprawie zmiany „Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żołynia” została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (2) Andrzej 

Całka, Piotr Foryt. 

    Projekt uchwały w sprawie programów profilaktycznych - rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii - przedstawiła Halina Kochman, Inspektor 

Urzędu Gminy Żołynia. Przypomniała, że od stycznia 2022 r. obowiązują znowelizowane 

przepisy ustawowe, zgodnie z którymi programy te można teraz przyjąć na okres czteroletni. 

Zreferowała zadania, do prowadzenia których zobligowano gminy. Radny Jerzy Szpila 

zapytał, czy w ramach programów profilaktycznych można finansować zajęcia pozaszkolne 

dla młodzieży. Inspektor odpowiedziała, że jest to możliwe i że takie zadanie już finansowano 

w ramach gminnych programów profilaktycznych. Radni nie zadawali więcej pytań, 



wiceprzewodniczący rady odczytał treść uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr 

XXVI/219/2022 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI: (2) Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

    Projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt omówił Jan Mazurek, inspektor urzędu gminy. 

Powiedział, że projekt został zaopiniowany przez właściwe organy. Przekazał informację, że 

zawarto porozumienia dotyczące przyjmowania bezdomnych zwierząt: ze schroniskiem 

„Kundelek” w Rzeszowie odnośnie zwierząt domowych oraz z gospodarstwem w Żołyni 

znajdującym się na ul. Białobrzeskiej - odnośnie zwierząt gospodarskich. Powiedział, że 

odłów zwierząt, tak jak w latach poprzednich zapewniał będzie lekarz weterynarii Janusz 

Filip, prowadzący praktykę w Żołyni. Inspektor wspomniał również, że program sterylizacji  

i kastracji kotów realizowany przy wsparciu Fundacji „Zwierz”, będzie kontynuowany w roku 

2022. Fundacja będzie dotować to zadanie kwotą 5 tys. zł, natomiast gmina przeznaczy na nie 

15 tys. zł. Wyjaśnił, że podmiot wykonujący zabiegi kastracji zostanie wyłoniony po 

przyjęciu uchwały przez radę gminy. Inspektor zaznaczył, że akcja ta cieszyła się dużym 

zainteresowaniem mieszkańców. Wobec braku dyskusji wiceprzewodniczący odczytał projekt 

uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XXVI/220/2022 w sprawie „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Żołynia w 2022 r.” została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 13, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: 

ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz 

Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech 

Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (2) Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

     Projekt uchwały dotyczącej sprzedaży nieruchomości gminnej położonej w Smolarzynach 

przedstawił Michał Rupar, Inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Poinformował radnych, że 

projekt przygotowano w odpowiedzi na wniosek osób mieszkających w sąsiedztwie działki 

będącej przedmiotem uchwały, zainteresowanych jej zakupem. Przypomniał, że za 

wcześniejszą zgodą rady mienie gminy zostało w tym miejscu podzielone. Zaznaczył, że  

w przypadku wyrażenia zgody na sprzedaż, działka zostanie wyceniona, a do ceny 

wywoławczej zostaną doliczone koszty poniesione przez gminę na podział nieruchomości i jej 

wycenę. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XXVI/221/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia  została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (2) Andrzej 

Całka, Piotr Foryt. 

    Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym 

przedstawił Michał Rupar, inspektor urzędu gminy. Powiedział, że uchwałę przygotowano na 

wniosek mieszkańców Brzózy Stadnickiej, zainteresowanych zakupem działki gminnej,  

w celu polepszenia zagospodarowania swojej nieruchomości. Przypomniał, że przed laty  

w Brzózie Stadnickiej pas mienia gminnego ciągnący się wzdłuż drogi powiatowej 

podzielono tak, aby właściciele nieruchomości sąsiednich mogli dokupić grunty na 

polepszenie zagospodarowania swoich posesji. Inspektor powiedział, że większość działek 



została już sprzedana, pozostały nieliczne, w miejscach gdzie sąsiedzi mają nieuregulowane 

sprawy własnościowe. Dodał, że po wyrażeniu zgody przez radę sporządzony zostanie wykaz 

nieruchomości kierowanych do sprzedaży, a następnie przeprowadzona będzie sprzedaż. 

Radni nie dyskutowali w tej sprawie, wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały  

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XXVI/222/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia w trybie bezprzetargowym została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI: (2) Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

 

    Ad. 4 W punkcie spraw różnych Jan Buszta, Sołtys Sołectwa Żołynia zwrócił uwagę, że na 

przystankach autobusowych nie ma aktualnych rozkładów jazdy. Powiedział, że od lutego są 

dodatkowe kursy autobusów, nieuwidocznione w rozkładach. Wspomniał, że inspektor 

urzędu gminy Maciej Marcinek występował 23 lutego br. z pismem w tej sprawie, jednak jak 

dotąd informacje o nowych kursach autobusów nie pojawiły się. Sołtys prosił o interwencję  

w tej sprawie. Joanna Wal, Sołtys Sołectwa Smolarzyny dodała, że w jej sołectwie również 

brakuje aktualnego rozkładu. Wójt zadeklarował pomoc w tej sprawie. 

 

    Na tym dyskusję zakończono, wiceprzewodniczący rady podziękował zebranym za udział  

w sesji. Posiedzenie zakończyło się o godzinie 16.40. 

 

Protokolant: 

                                                                                                                                                                                       


